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Protokół z XLI posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Świnoujście,  

które odbyło się w dniu 1 lipca 2022 roku. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz  

1. Pan Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta. 

2. Szef Biura Strategii i Rozwoju Zarządu Morskich Portów Szczecin i Świnoujście S.A. 

3. Kierownik Działu Nieruchomości Zarządu Morskich Portów Szczecin i Świnoujście S.A. 

4. Dyrektor ds. Eksploatacji TBS Lokum Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

5. Kierownik Biura Prawnego. 

6. Skarżąca. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy organizacyjne. 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 1 lipca 2022 roku o godzinie 800  

po stwierdzeniu kworum otworzyła i poprowadziła przy użyciu środków komunikacji elektronicznej 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel.  

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 5 głosach za i stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Protokół z XL posiedzenia komisji został przyjęty przy 4 głosach za, głosów przeciwnych nie było,  

przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 –  Kontynuacja prac nad rozpatrzeniem petycji mieszkańców ulic: Jana Sołtana i Ludzi 

Morza w Świnoujściu. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel poinformowała o dotychczasowej 

pracy komisji nad rozpatrzeniem petycji oraz o zaproszeniu na komisję przedstawicieli Zarządu Morskich 

Portów Szczecin i Świnoujście S.A. w celu przedstawienia stanowiska zawartego w piśmie  

z dnia 24.06.2022 r. dotyczącego przedmiotowej petycji (załącznik nr 3 do protokołu).  

Dyskusja, w której głos zabrali: 

Szef Biura Strategii i Rozwoju Zarządu Morskich Portów Szczecin i Świnoujście S.A., 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radny Andrzej Staszyński – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel poinformowała, że omawiany temat 

będzie kontynuowany na kolejnym posiedzeniu komisji. 

 

Ad. pkt 3 –  Praca nad rozpatrzeniem skargi przesłanej za pośrednictwem Wojewody 

Zachodniopomorskiego. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel przedstawiła informacje dotyczące 

przedmiotowej skargi (załącznik nr 4 do protokołu) oraz o piśmie Zastępcy Prezydenta Miasta  

z dnia 21.06.2022 r. dotyczące ustosunkowania się do zarzutów zawartych w skardze (załącznik nr 5  

do protokołu). 

Dyskusja, w której głos zabrali: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radny Andrzej Staszyński – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Agnieszka Rachtan – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Dyrektor ds. Eksploatacji TBS Lokum Sp. z o.o. w Świnoujściu, 

Skarżąca. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel poinformowała, że praca nad 

rozpatrzeniem skargi będzie kontynuowana na kolejnym posiedzeniu komisji. 
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Ad. pkt 4 –  Wolne wnioski. 

 

Radna Joanna Agatowska zwróciła się z wnioskiem o zorganizowanie wizji lokalnej dotyczącej petycji 

mieszkańców ul. Sołtana i ul. Ludzi Morza. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel zaproponowała, aby zaplanować 

również wizję lokalną przy ul. Modrzejewskiej (dotyczy skargi). Poprosiła członków komisji o informację 

rozdysponowania czasem w lipcu 2022 r., aby wybrać dogodny termin wyjazdowego posiedzenia komisji. 

 

Kolejno nawiązała do wolnego wniosku radnej Joanny Agatowskiej z poprzedniego posiedzenia komisji, 

w sprawie podejmowania działań przez Przewodniczącą Komisji. Udzieliła informacji od kierownika biura 

prawnego, że przedłużanie terminu skargi, wniosku, czy petycji jest czynnością typowo techniczną  

i nie wymaga podejmowania decyzji przez komisję. Jeżeli taka sytuacja zajdzie w przyszłości i nie będzie 

możliwości zwołania komisji, to czynności techniczne będą wykonywane zgodnie z ustawą  

z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego. 

 

Radna Joanna Agatowska poprosiła Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Anetę Zdybel, 

aby o czynnościach dotyczących komisji informować jej członków. 

 

Ad. pkt 5 –  Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel zamknęła posiedzenie Komisji  

w dniu 1 lipca 2022 roku. do godz. 1006. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

 

Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Aneta Zdybel 
 

 

 

 

Protokołowała: Emilia Solka 


